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به دنبال احیای تکواندوی اصیل 
ایرانی هستیم

تسنیم: اصغر رحیمی، مدیرفنی تیم ملی 
تکواندو، در خصوص سطح کیفی تکواندوکاران 
ایرانی حاضر در مسابقات جام باشگاه های آسیا 
و جام فجر اظهارداشت: در این چند روز که 
مسابقات را از نزدیک مشاهده کردم، بچه های 
ایران را از لحاظ قدرت بدنی در سطح خوبی 
دیدم. با این حال با مربیانی مانند خلیفه، زوار 
و دیگر مربیان صحبت کردم تا تلاش کنیم 
شیوه مبارزات تکواندوکاران را تغییر دهیم. 
مدیرفنی تیم ملی تکواندو اضافه کرد: برنامه 
ما این است که تکواندو اصیل ایرانی را احیا 
کنیم و این مهم مستلزم تغییر برنامه های 
ما خواهد بود. خوشبختانه تاریخ مسابقات 
جهانی مشخص شد و این رقابت ها قرار است 
فروردین ماه سال آینده برگزار شود. بعد از 
پایان تورنمنت های بین المللی تهران نیز 
برنامه ریزی جدی خواهیم داشت تا بچه ها را 

به سطح آمادگی مطلوب برسانیم.

خارجازمستطیلسبز

 »تراکتور« چگونه با 
»کنستانت« توافق کرد؟ 

باشگاه تراکتــور در توافق خود با کنستانت 
متعهد شده است کــه قسط دوم مطالبات 
این بازیکن را تا دو ماه دیگر به حساب او واریز 
کند. تراکتور چند روز پیش خبر از پرداخت 
مطالبات چهار طلبکار خارجی این باشگاه 
داد که در میان این افراد، نام کوین .کنستانت 
نیز دیده می شد. این بازیکن بدون حتی یک 
دقیقه بازی در تراکتور، به دلیل مشکل قلبی 
قراردادش فسخ شد و در نهایت با شکایت به 
فیفا تراکتور را به پرداخت 904 هزار یورو 
محکوم کرد. در نهایت این پرونده منجر به 
بسته شدن پنجره تراکتور شد تا این باشگاه 
طی روزهای گذشته مجبور به توافق با این 
بازیکن شود. کنستانت که با حکم فیفا و تایید 
دادگاه CAS، حدود 904 هزار یورو از باشگاه 
تراکتور طلب داشت، در مذاکره با مدیران 
این باشگاه موافقت کرد تا طلب خود را در دو 
قسط دریافت کند و مبلغ 304 هزار یورو نیز 
به باشگاه تراکتور تخفیف دهد. در همین راستا 
نیز باشگاه تراکتور با پرداخت 300 هزار یورو 
به کنستانت تاییدیه این بازیکن را دریافت 
کرده است تا به زودی پنجره سرخپوشان 
بازشود. طبق توافق بین تراکتور و کنستانت، 
مبلغ 300 هزاریورو دیگر نیز به عنوان قسط 

پایانی در آذرماه پرداخت خواهد شد.

دیـــدگــاه

تیم پرسپولیس با قبول شکست برابر تیم الهلال عربستان 
از لیگ قهرمانان آسیا حذف شد. بازی خوبی از پرسپولیس 
برابر تیم الهلال ندیدیم و این عملکرد نامطلوب شکل 
جالبی نداشت. همچنین اکثر بازیکنان پرسپولیس فرم 
خوبی نداشتند و این علامت سوال بزرگ پیش می آید 
که چرا در چنین مواقعی به ندرت اتفاقات ناگوار برای 
سرخپوشان رخ می دهد. به هرحال بد موقعی این شکست 
برای تیم پرسپولیس رخ داد و آنها باید این موضوع را فراموش 
کنند و آماده حضور در لیگ برتر فوتبال شوند. به نظرم 
موسی .مارگا یکی از بهترین بازیکنان الهلال بود، زیرا او 
بسیار پرتلاش و تاثیرگذار بود. علاوه بر این، ماتیوس .پریرا 
هم بازیکن تاثیرگذار الهلال بود و او از فضا های کوچک 
توانست تصمیمات مهمی بگیرد. اگر راهکاری از سوی 
پرسپولیسی ها صورت می گرفت تا او از مدار بازی خارج 
شود در آن صورت تیم عربستانی در خط حمله نمی توانست 
کارایی چندانی داشته باشد و مهاجمان این تیم از جریان 
بازی خارج می شدند. برای من خیلی تعجب برانگیز بود چرا 
که او آزادانه در جریان بازی حرکت می کرد. نداشتن بازی 
رسمی و اتفاقات رخ داده قبل از سفر پرسپولیس به عربستان 
در ناکامی سرخپوشان تاثیر داشت، اما نباید همه این موارد را 
دخیل بدانیم. به هرحال مسابقات لیگ ما هنوز شروع نشده 
و بازیکنان هم در شرایط مسابقه قرار نداشتند. ناهماهنگی 
هم در بازی بازیکنان هم به چشم می آمد. چند بازیکن الهلال 
هم در هفته گذشته برای تیم ملی فوتبال کشور خود به زمین 
مسابقه رفته بودند و خیلی خوب هم بازی کردند، اما وحید 
امیری بازیکن ملی پوش پرسپولیس در بازی با الهلال خیلی 
خسته بود و فرم مطلوب خود را نداشت. ترابی هم روز خوبی 
سپری نکرد و باید کادرفنی درباره عملکرد این بازیکنان 
صحبت کند که چرا چنین اتفاقی رخ داد. تعویض های یحیی 
گل محمدی به صورتی بود که او تلاش می کرد تا شرایط تیم را 
تغییر بدهد و اگر تعداد نفرات روی نیمکت بیشتر بود در آن 
صورت یحیی نفرات بیشتری را تعویض می کرد. بازی الهلال 
برابر استقلال یک نقشه راه از شکل بازی این تیم عربستانی 
به سرخپوشان می داد تا بهتر آنها را آنالیز کنند و این موضوع 
باعث می شد که عربستانی ها نتوانند نحوه بازی همیشگی 
خود را ارائه بدهند و مطابق میل خود بازی کنند. خط دفاع 
و هافبک عربستانی ها به رهبری ماتیوس هوشمندانه بازی 
کردند و پرسپولیسی ها با آنالیز بازی آنها، پریرا را از بازی خارج 
کنند تا نتواند حرکت کند. در فوتبال پیش می آید که تیم های 

بزرگ روزشان نباشند و این اتفاق برای پرسپولیس رخ داد.

روز پرسپولیس نبود!  پرسپولیس مقابل الهلال عربستان شکست 
سنگینی متحمل شد. نیما نکیسا دروازه بان 
سابق پرسپولیس و تیم ملی در این خصوص 
صحبت کرد. وی اعتقاد دارد نمایندگان ایران 
ساختار مناسبی ندارند. پرسپولیس چگونه به 
مصاف الهلالی برود که ۵00 میلیون دلار صرف 

هزینه های خود کرده است. 
 درباره شکست پرسپولیس مقابل 

الهلال چه نظری دارید؟
به نظرم در جنگ امکانات، هزینه و ثروت 
پرسپولیس بازنده شد چون فاکتورهای لازم را 
برای مقابله با الهلال در اختیار نداشت. تیم های 
بزرگ نیاز به امکانات و ساختار مناسب دارند 
در حالی که پرسپولیس از محل تمرینی که در 
بالاترین سطح استاندارد باشد بی بهره بوده و 
مطالبات مالی معوقه بازیکنان و مربیان این 
تیم همچون گذشته ادامه دارد. قبلا هم به این 
موضوع اشاره کرده بودم با توجه به امکاناتی که 
نمایندگان ایران دارند نباید انتظار داشت آنها 

در لیگ قهرمانان آسیا موفقیتی را رقم بزنند.
 در ادامه لیگ قهرمانان نماینده ای از 

ایران وجود ندارد! 
 نمایندگان ایران ساختار مناسبی ندارند. 
پرسپولیس چگونه به مصاف الهلالی برود که 
۵00 میلیون دلار صرف هزینه های خود کرده 
و یک بازیکن این تیم ۱۶ میلیون دلار قیمت 
دارد. غیرت، استعداد و خلاقیت پرسپولیس که 
منجر به ساخت تیمی آماده شده نمی تواند در 
تمامی بازی ها نتیجه بگیرد. کسب برتری برای 
الهلال اتفاقی غیرقابل پیش بینی نبود چون 
این نماینده عربستان در تمامی زمینه ها تلاش 
مناسبی برای ارائه نمایشی قابل قبول کرده 
بود. پرسپولیس برای سفر به عربستان دچار 
تاخیر شد و دلیل آن ایراد در ساختار مدیریت 

باشگاه است.
 جدایی بازیکنان کلیدی پرسپولیس 
را در عملکرد این تیم تاثیرگذار می دانید؟

 رضا اسدی بازیکن خوبی است اما او فرصت 
اعضای  دیگر  با  هماهنگی  برای  چندانی 
تیم نداشته است و این بازیکن که به عنوان 
جایگزین احمد نوراللهی جذب شده نیاز 
به زمان دارد تا در ترکیب تیم جا بیفتد و به 
شناخت کافی از دیگر بازیکنان برسد. نبود یک 
عنصر توپ نگه دار در میانه میدان که بتواند در 
وقت لازم به بازی عرض و طول بدهد، سرعت 
را کم و زیاد کند و قلب تیم محسوب شود از 

نواقص اصلی تیم بود.  

گفــتوگــو
نیما نکیسا: 

نمایندگان ایران 
ساختار مناسبی 

ندارند

 فارس: در شرایطی که طی ماه های گذشته بحث چند 
شغله بودن امیرحسین  محتشم به عنوان رئیس کمیته فوتبال 
ساحلی، رئیس هیات فوتبال بوشهر و مدیر کل استاندارد 
استان البرز بارها مطرح شده حالا خبر می رسد این فرد مسئول 
به عنوان یکی از عوامل بی نظمی در جریان مسابقات لیگ دسته 
دوم فوتبال کشور از سوی کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال 
توبیخ شده است. ماجرا از این قرار است که امیرحسین محتشم 
به دلیل تخلفات و درگیری با نماینده سازمان لیگ در آخرین  
بازی تیم شاهین بندرعامری با میلادمهر تهران از مسابقات لیگ 
دسته دوم کشور توسط کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال با 
تخفیف توبیخ کتبی شده و توصیه شده از این پس نسبت به 
وظایف خود آگاه و در چارچوب قانون عمل کند. لازم به ذکر 
است اگر تخلفات صورت گرفته در بازی اشاره شده توسط افراد 
دیگری صورت می گرفت قطعا جریمه های سنگین تری همراه 
با محرومیت در نظر گرفته می شد اما سوال اینجاست چرا یک 
مقام مسئول که خودش در فدراسیون فوتبال پست مدیریتی 
دارد باید در جریان یک مسابقه با نماینده سازمان لیگ درگیر 

شود؟

 شکست غیرمنتظره شیاطین سرخ در خانه روباه ها با یک 
حاشیه همراه بود که ستاره پرتغالی تیم در متن آن قرار داشت. 
شنبه برای منچستریونایتد روز خوبی نبود، چرا که این تیم 
بازی خارج از خانه اش برابر لسترسیتی را با نتیجه 4 بر 2 باخت 
و سومین بازی بدون برد متوالی اش در لیگ برتر را سپری کرد. 
این باخت سبب شد که شاگردان اولگنار سولسشایر حالا ۵ امتیاز 
از چلسی صدرنشین عقب بیفتند و این در حالی است که سه 
بازی بعد آنها هم سه بازی بسیار سخت برابر تیم های لیورپول 
)در اولدترافورد(، مقابل تاتنهام )در لندن( و منچسترسیتی 
)در خانه( خواهد بود. شنبه اما برای ستاره پرتغالی من یونایتد، 
»کریس« هم شب خوبی نبود چون نه تنها نتوانست کار خاصی 
انجام دهد و گل بزند بلکه برخلاف میلش مجبور به انجام 
کاری شد که سرمربی نروژی اش به او دستور داده بود. طبق 
ادعای اکسپرس، رونالدو که از شکست تیمش بسیار ناراضی 
بود بلافاصله پس از به صدادرآمدن سوت پایان به سمت تونل 
رختکن ها رفت اما در همان لحظه سولسشایر سر راهش سبز 
شد و به او گفت که اول باید برود و از هوادارانی که برای حمایت 
از من یونایتد به ورزشگاه آمده بودند تشکر و آنها را تشویق کند. 
رونالدو برخلاف شروع خوبی که در دومین دوره حضورش 

در اولدترافورد داشت، حال و روز جالبی ندارد و از عملکرد 
تیمش در رقابت های داخلی راضی 

نیست. این در شرایطی است که 
بسیاری از هواداران هم به لطف 
ورود بازیکنانی مانند رافائل واران 
و جیدون سانچو امیدوار بودند که 

امیدوار بودند منچستریونایتد 
مدعــی اصلــی قهـــرمانی 

لیگ برتر باشد. بازی بعــدی 
شیاطین سـرخ چهارشنبه 
شب در هفتـه سوم مرحله 
گروهــی لـیگ قهرمانــان 
اروپا برابــر آتالانتاست که 
در ورزشگاه اولدرترافورد 

برگزار می شود.

فوتبالداخلی

بینالملل

فرزادآشوبی
کارشناس فوتبال 

سایت کروات tportal در گزارشی به نقش پررنگ مربیان این 
کشور در جام های جهانی پرداخت و مدعی شد که جام جهانی 
قطر می تواند نقطه طلایی مربیان کروات باشد.  این رسانه نوشت 
که در جام جهانی 200۶ در آلمان، 2 مربی کروات حضور داشتند. 
زلاتکو کرانچار که هدایت تیم ملی کرواسی را برعهده داشت 
و برانکوایوانکوویچ که سرمربی تیم ملی ایران  بود. حالا قطر 
می تواند با 3 مربی این رکورد را تقویت کند و طلایی ترین روزهای 
مربیان کروات را بسازد. رسانه کروات در ادامه نوشت که برخلاف 

تیم ملی عمان، تیم ملی ایران در آستانه صعود قرار گرفته است. 
این رسانه به تمجید از دراگان اسکوچیچ و کادرفنی این تیم یعنی 
ماریو.تات و ملادن .زگانیر، مربی دروازه بان ها پرداخت. مربی ای 
که توانسته یک معجزه در نیمکت ایران به راه بیندازد و آمار 
فوق العاده ای را به ثبت رساند. ماریو .تات، دستیار اسکوچیچ گفت: 
وقتی اسکوچیچ تیم ملی ایران را برعهده گرفت، مشکلات بزرگی 
گربیان گیر این تیم بود. البته این تیم با فداکاری ها، تلاش ها و 
واکنش ها توانست اتفاق مثبت رقم بزند و به ۱0 پیروزی و یک 

تساوی مقابل کره جنوبی دست پیدا کند. نتایج نشان می دهد 
که تیم ملی ایران یکی از مدعیان صعود به جام جهانی 2022 
قطر است. وی ادامه داد:  اسکوچیچ مربی با مهارت و باتجربه ای 
است. پروژه صعود ایران به جام جهانی 2022 نیازمند یک فرد 
باتجربه و شجاع بود که اسکوچیچ آن را اداره و این راه را ترسیم 
کرد. او خیلی در این راه و مسیر فداکاری کرد و به همین علت من 
خیلی خوشحالم که با او در این روزها کار می کنم. وی در پایان 
ادامه داد: کرواسی به جام  هانی صعود می کند و انتظارات از این 
تیم بسیار بالاست. تیم ملی کرواسی تیم خوبی است، من به این 
تیم خوش بین هستم و اگر کرواسی و ایران در قرعه کشی به هم 
بخورند، انتظار دارند بازی برگزار می شود که تا مدت ها در یادها 

خواهد ماند.

ماریو تات؛ مربی دروازه بانان تیم ملی:

ایرانبهکرواسیبخوردبازیماندگاریمیشود

    تمدید
طبــق ادعــای مونــدودپورتیوو هدف بارسلونا 
نهایی کردن تمدید قرارداد فــاتی 18 ساله قبل از بازی 
یکشنبه هفته بعد برابر رئال مادرید است. بارسا قصد دارد 

خبر تمدید را اعلام کند. 

         برتری
بایرن مونیخ تیم جــذاب و قدرتمنــد در یکـی از 
دشوارترین دیدارهای این فصل خود در خانه لورکوزن 
به مصاف این تیم رفت و در نیمه اول پنج بار موفق به 

بازکردن دروازه حریف خود شد.

          هوادار
ارلینگ هالند، در بازی بــرابــر ماینتس برخورد 
بسیارخوبی با هواداری که وارد زمین شد داشت. یکی از 
هواداران با عبور از ماموران وارد زمین شد و  عکسی به 

یادگار با هالند گرفت. 

ت
شــ

سنو
عک

حاشیه های شکست سنگین »پرسپولیس« مقابل »الهلال« 

سکوت در تهران؛ بازتاب در »ریاض« 
آرمان ملی: پرسپولیس در مرحله یک چهارم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا شکست سنگینی مقابل 
الهلال عربستان متحمل شد. شکستی که در 
رسانه های عربستان بازتاب فراوانی داشت و البته 

با سکوت پرسپولیسی ها همراه شد. 
 واکنش رئیس 

الهـــلال عربستــان با برتـری 3 بــر صفــر 
مقابل پرسپولیس ایران، به مرحله نیمه نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا 202۱ صعود کرد و در این دور 
از مسابقات، حریف همشهری خود یعنی النصر 
شد. فهد.نافل، رئیس باشگاه الهلال در واکنش به 
این پیروزی در حساب توئیتری خود نوشت: گام 
مهمی برداشتیم و دو گام مهم دیگر برای موفقیت 
و قهرمانی مسابقات باقی مانده است. ان شاءا... 
با همین حمایت و روحیه بالا، دست دردست 

یکدیگر بر این موانع غلبه می کنیم.
 صحبت کاپیتان 

کاپیتان تیم فوتبال الهلال عربستان از برتری 
ایران و صعود به  تیمش مقابل پرسپولیس 
نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا ابراز خوشحال کرد. 
سلمان .الفرج  پس از برتری 3 بر صفر تیمش مقابل 
پرسپولیس ایران و صعود به مرحله نیمه نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا اظهارداشت: به خودمان بابت 
این پیروزی تبریک می گویم. ما خودمان را برای 
پیروزی در این دیدار و صعود به نیمه نهایی آماده 
کرده بودیم. وی افزود: همچنین باید به همه 
سعودی ها بابت صعود الهلال و النصر به مرحله 
نیمه نهایی لیگ قهرمانان آسیا تبریک بگویم. 
النصر هم پتانسیل بالایی دارد، اما باید خودمان را 
به شکل مناسبی برای رویارویی با آنها آماده کنیم.

 الشرق الاوسط 
نشریــه »الشرق الاوسط« گزارشــی درباره 
برتری 3 بر صفر الهلال مقـــابل پرسپــولیس 
ایران با تیتر »موج الهلال، پــرسپولیس را غرق 
کرد« منتشر کرد که در آن آمده است: الهلال 
با شکست نایب قهرمان فصل گذشته آسیا، در 
مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان به میعادگاه 
جذاب خود مقابل رقیب همشهری یعنی النصر 
رسید. الهلال با رویکرد فنی بسیار خوبی مقابل 
پرسپولیس قرار گرفت و خود را مدعی قهرمانی 
مسابقات نشان داد. این اولین دیداری بود که 
در آن الهلال بازی باکیفیتی ارائه کرد و با وجود 
تجربه گران بهای رقیب، کار دشواری برای عبور از 

سد پرسپولیس نداشت. ابتدا سالم .الدوساری در 
دقیقه 27، الهلال را با شوت قدرتمند خود پیش 
انداخت و گومیس در ابتدای نیمه دوم، اختلاف را 
دو برابر کرد. او در ادامه توانست باردیگر دروازه 

پرسپولیس را باز کند.
 الریاض 

 روزنامه »الریاض« درباره عملکرد فوق العاده 
تیم الهلال مقابل نمایندگان ایران،  در مسابقات 
با برتری  الهلال  لیگ قهرمانان آسیا نوشت: 
3 بر صفر مقابل پرسپولیس، این تیم را از دور 
رقابت ها حذف کرد و تخصص خود را در حذف 
تیم های ایرانی نشان داد. الهلال پیش تر در مرحله 
یک هشتم  نهایی لیگ قهرمانان آسیا 20۱۵ با 
پرسپولیس روبه رو شده بود که پس از شکست یک 
بر صفر در بازی رفت، این تیم را در بازی برگشت با 
نتیجه 3 بر صفر مغلوب کرد. الهلال در سال 20۱7 
هم با دیگر نماینده ایران یعنی استقلال خوزستان 
روبه رو شد که با دو پیروزی مشابه 2 بر یک، خود 
را به مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان آسیا 
رساند. در ادامه مسابقات همان سال، الهلال در 
نیمه نهایی به مصاف پرسپولیس رفت و به لطف 
هت تریک عمر.خریبین، در دیدار رفت با نتیجه 
4 بر صفر بر این تیم غلبه کرد. الهلال در سال 
202۱ هم به روند حذف تیم های ایرانی ادامه داد 
و با شکست 2 بر صفر استقلال، خود را به جمع 8 

تیم پایانی لیگ قهرمانان آسیا رساند.

 اسپورت 24
 اسپورت 24 با تیتر پیروزی قاطع الهلال برابر 
پرسپولیس نوشت: الهلال در دیدار حساس برابر 
پرسپولیس توانست با 3 گل به پیروزی دست 
پیدا کند و با اقتدار راهی مرحله بعد شود. الهلال 
از همان ابتدا کنترل بازی را در دست داشت و 
توانست فرصت های زیادی را روی دروازه حریف 
خلق کند و در نهایت با سه گل به پیروزی برسد تا 

حریف النصر در نیمه نهای شود.
 عکاظ

روزنامــه عکاظ عربستان هم پیروزی الهلال 
برابر پرسپولیس را پوشش داد و از بازی بسیار 
خوبی شاگردان ژاردیم سخن به میان آورد و آنها 
را شایسته کسب پیروزی در این بازی دانست. 
عکاظ نوشت: هم الهلال و هم النصر با شایستگی 
کامل برابر حریفان خود به پیروزی دست پیدا 

کردند و راهی نیمه نهایی شدند.
 بهترین مهاجم 

»بافتیمبی .گومیس« که در دیدار مقابل 
پرسپولیس 2 بار موفق به گلزنی شد، پیش از این 
یکبار برابر شهرخودرو و 2 بارهم مقابل استقلال 
با پیراهن با الهلال توانسته بود دروازه تیم های 
ایرانی را باز کند و بدین ترتیب موفق شده ۵ بار در 
این رقابت ها مقابل نمایندگان فوتبال ایران گلزنی 
کند. به نوشته روزنامه الریاضیه عربستان؛ گومیس 
با پیراهن الهلال در 2۶ بازی لیگ قهرمانان آسیا 

و در 3 فصــل 20 گــل به ثمر رسانده است. او 
همچنین در نسخه فعلــی لیگ قهرمانان آسیا 
۶ گل به ثمر رسانده که سه گل را وارد دروازه 
تیم های پرسپولیس و استقلال ایران کرده است. 
گومیس در سال 20۱9 علاوه بر عنوان قهرمانی 
لیگ قهرمانان آسیا با ۱۱ گل زده عنوان آقای گل 
این مسابقات را نیز به دست آورده بود. مهاجم 
پیشین باشگاه گالاتاسرای ترکیه همچنین در 
مرحله حذفی مسابقات لیگ قهرمانان در ۱0 بازی 
به میدان رفته که ۱0 گل به ثمر رسانده و یکی از 
عوامل اصلی صعود الهلال به نیمه نهایی در طول 

این 3 فصل بوده است.
 تمجید از داور ژاپنی

کارشناس داوری عربستانی به ستایش از داور 
ژاپنی دیدار پرسپولیس برابر الهلال پرداخت 
و همه تصمیم های او را درست دانست. محمد 
کمال ریشه کارشناس داوری عربستانی درباره 
عملکرد رادو ساتو گفت: همه تصمیم های داور 
درست بود. او بازی را با اقتدار اداره کرد و اجازه 
هیچگونه جنجالی را نداد. بازی صحنه جنجالی 
نداشت. کارت های که او داد همگی درست بودند.

 سکوت 
اعضای تیم فوتبال پرسپولیس ساعت ۱۶ 
روزگذشته از ریاض به تهران برگشته و در 
شرایطی که ناراحتی در چهره آنها پیدا بود، حاضر 
به گفت وگو با نمایندگان رسانه های گروهی 
نشدند. پرواز اعضای این تیم از ریاض با یک ساعت 
تاخیر به تهران صورت گرفت. یحیی گل محمدی 
با بیان این جمله که »چه بگویم؟« بلافاصله 
سوار بر اتوبوس شد و فرودگاه مهرآباد را ترک 
کرد. بقیه بازیکنان این تیم نیز بدون صحبت با 

خبرنگاران فرودگاه را ترک کردند.
 جدایی؟

عضو هیــات مدیره باشگــاه پرسپـولیــس 
ماندن در این سمت را به تصمیم گیــری وزارت 
ورزش وجوانان منوط دانست. محمد فیاض که 
برای استقبال از کاروان پرسپولیس به فرودگاه 
رفته بود در خصوص اینکه آیا در جمع اعضای 
هیات مدیره این باشگاه می ماند یا خیر گفت: 
همه چیز بستگی به تصمیم وزارت ورزش دارد. 
در شرایطی که خبرنگاران در خصوص مشکلات 
اقتصادی از عضو هیات مدیره پرسپولیس سوال 
کردند وی بدون پاسخگویی فرودگاه را ترک کرد.

خـــبر

علی فتح ا... زاده: 

سابقه نداشته 8 مدیر در یک قاب عکس باشند
مدیــرعامل پیشیــن باشگاه استقلال با ابراز 
خوش بینی به آینده این تیم بر لزوم حمایت از 

فرهاد مجیدی تاکید کرد.
 دیدار مدیران 

علی فتح ا...زاده درباره جلسه مدیران ادوار 
گذشته باشگاه استقلال در دفتر او اظهارداشت: 
این جلسه به دعوت آقای آجورلو و به میزبانی 
من برگزار شد. هدف مان این بود که هر مدیری 
تجربیات خودش را در اختیار مدیرعامل استقلال 
قرار دهد. هر مدیری در دوره مدیریت خودش 
نقاط ضعف و قوتی داشته است و احساس کردیم 
باید این موارد در اختیار آجورلو قرار بگیرد. 
جلسه خوبی بود و فکر نمی کنم تاکنون چنین 
جلسه ای در این سطح در گذشته برگزار شده 
باشد. امیدوارم این جلسات تداوم داشته باشد و 

بتواند به استقلال کمک کند. 
 مظلومیت

وی در ادامه افزود: استقلال به معنـای واقعی 
مظلوم واقع شده است و همه ایــن مساله را 
می دانند. باید در فوتبال ما به همه تیم ها یک نگاه 
شود. منظورم فقط استقلال نیست. به تراکتور، 

ذوب آهن، سپاهان و... هم این نگاه باید باشد. 
در کشورمان باید برنامه  منسجمی داشته باشند 
تا فوتبالی ها با یکدیگر مسابقه دهند و سهم 
هرکسی مثل هم دیده شود. آقای جبلی که رئیس 
صداو سیما شده است به توسعه اعتقاد دارد. باید 
جلسه ای در این ارتباط بگذارند و راهکارها ارائه 
شود. فوتبال تولید ثروت است و نباید آن را از 
دست بدهند. آنهایی که مانع هستند، بدانند 

فوتبال تهدید نیست، بلکه یک فرصت است. 
 بحران؟

فتح ا...زاده در واکنش به این موضوع که از 
صحبت های او این طور برداشت می شود که 
باشگاه استقلال وضعیت بحرانی دارد، گفت: 
من به صورت کلی صحبت کردم. آجورلو در زمان 
محدودی که آمده است، کارهای خوبی انجام 
داده و آرامش به باشگاه برگشته است. آرامش 
به سادگی در باشگاه های استقلال و پرسپولیس 
به دست نمــی آید. صحبت من فقط استقلال 
نیست، پرسپولیــس را هم باید در نظر گرفت. 
کمترین امکانات را به تیم های خودمان می دهیم 
و بیشترین بــردها را مــی خواهیم. قطعا این کار 

شدنی نیست. اگر به اعتقاد برخی ها، فوتبال به درد 
نمی خورد و به آن حمله می کنند، بهتر است این 
رشته تعطیل شود. فوتبال نه تنها سَر بار اقتصادی 

نیست، بلکه باعث تولید ثروت است. 
 غیبت 

فتح ا...زاده راجع به غیبت افرادی 
چون امیــررضا واعظ آشتیانــی و 
محمدحسین قریب در این جلســه 

یادآور شد: چند روز پیش که بــا 
آقای آشتیانی صحبت کردم، 
قصد مسافرت داشت و گفت 
اگر برسد، در جلسه شرکت 
می کند. برای آقای قریــب 
هم مشکلی پیش آمده بود. 
نیامدن آنها با هماهنگی 
بــود و اطلاع داده بودند 
بیایند،  نمی توانند  که 
ضمن اینکــه برگـزاری 
این جلسه در سـه چهار 
روز تصمیم گیــری شد. 

دوستان دیگــر محبــت 

کردند و آمدند. تاکنون سابقه نداشته که 8 مدیر 
در یک قاب عکس یادگاری بیندازند. 

 وضعیت فعلی 
وی تصریح کرد: فرهاد مجیدی تیم خوبی را 
جمع وجور کرده است، اما باید فرصت بدهیم، 
چرا که تغییرات زیادی در استقلال ایجاد شده 
و برای هماهنگی نیاز به زمان است. به استقلال 
خوش بین هستم و باید از مربــی جوان تیم 
حمایت کرده و فرصت بدهیم 
تا توانایی هایش را به معرض 
نمایش بگذارد. استقلال در 
دیدار با الهلال عربستان در 
مرحلــه یـک هشتم نهایی 
لیــگ قهرمانــان آسیا 
بهتــر بــازی کــرد که 
نشان می دهد مجیــدی 
مسلـط به کــارش است. 
از فدراسیــون فوتبال هم 
می خواهم هــرچه سریع تر 
مجوز حضور تماشاگران در 

ورزشگاه را بگیرد.


